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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 16. júna 2016 o 16,30 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger,   Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik, 

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

         

 

Overovatelia: Ing. Michal Schléger  

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na 2. polrok 2016 

4. Schválenie podnájomníka v BD Vavrišan byt č. 12, 23. 

5. Dohoda o vzájomnej spolupráci partnerov na projekte v rámci programu Interreg V-A 

Slovenská republika – Česká republika. Schválenie 

6. Zmluva o výpožičke nebytového priestoru č. 01 v Polyfunkčnom dome Vavrišan 

7. VZN č. 3/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území 

obce 

8. Predaj materiálu z bývalého objektu Športhotela – schválenie 

9. Žiadosť o povolenie športovo-motoristickej akcie 

10. Rozpočtové opatrenia č. 4/2016 a 5/2016,6/2016 

11. Použitie rezervného fondu – schválenie 

12. Nadobudnutie nehnuteľností do majetku obce od SPF – parcela KNE č. 1598/1, KNC č. 

2255/23, 2244/4, 2247/7, 2338/20 – lokalita Pod Čelec 

13. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- 730. rokov prvej písomnej zmienky, Bitka pri Vavrišove 

- Výstava fotografií p. Paštrnáka – júl 2016 

- informácia o zrušení nájomnej zmluvy s Agriou 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka.  Skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 299/2016 s návrhom programu, ktorý  bol doplnený novými bodmi č. 11 

a 12, doterajší bod č. 11 sa zmenil na bod č. 13. Z pracovných dôvodov sa ospravedlnila Bc. 

Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec. 

 

K bodu 1 a 2.  

Program so zmenami bol schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č.  41/2016 

Počet poslancov:5  

Počet hlasujúcich poslancov: 5  

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 



2 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Tiber Trepáč, členovia: Ján 

Krajčírik, Ing. Michal Schléger. 

 

Uznesenie č. 42/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Eva Trnková, Ján Janotka.  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová.  

Uznesenie č. 43/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenia  sú splnené okrem uznesenia č. 150/2015 - je v plnení, 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení 

– ruší uznesenie č. 40/2016 v plnom znení 

Uznesenie č.  44/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3 (Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Vavrišovo): 

Kontrolórka obce oboznámila prítomných o pláne kontrol na druhý polrok 2016. Počas 

vyvesenia plánu kontrolnej činnosti neboli prijaté žiadne pripomienky zo strany občanov ani 

zo strany poslancov. Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Plán kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2016. 

 

Uznesenie č. 45/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 4 (schválenie podnájomníka v BD 280) 

Starostka informovala prítomných poslancov o podaných výpovediach z podnájmu 

v Polyfunkčnom dome Vavrišan. Z tohto dôvodu sa uvoľňujú 2 byty. Jednoizbový 

a dvojizbový. Obec eviduje záujemcov na uvoľňované byty. 
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Na byt č. 12 – jednoizbový byt – je jeden záujemca p. Házy 

Na byt č. 23 – dvojizbový byt s balkónom na najvyššom poschodí sú dvaja záujemcovia p. 

Chovanová a p. Hliničanová. 

 

Po diskusii poslanci rozhodli a pridelili byty nasledovne:  

- jednoizbový byt  č. 12 pridelili p. Házymu od 1.8.2016.  

- Byt č. 23 pridelili p. Hliničanovej ku dňu 1.9.2016 a v prípade nezáujmu bude 

pridelený p. Chovanovej.  

 

Uznesenie č. 46/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 5 (Dohoda o vzájomnej spolupráci partnerov na projekte v rámci programu Interreg 

V-A Slovenská republika – Česká republika) 

Dohoda bola zaslaná poslancom na preštudovanie pred zasadnutím obecného. Starostka  

upozornila na povinnosť refundácie v rámci tohto projektu. Náklady pre obec by bola DPH, 

ktorá nie je oprávneným nákladom a spoluúčasť obce, ktorá je stanovená na 5% .  

K projektu vysvetľovala p. starostka – je to cezhraničná spolupráca ČR – SR. Vedúcim 

partnerom bude „Region Bílé Karpaty“. Hlavným cezhraničným partnerom bude obec 

Vavrišovo.  

Na začiatku sa uvažovalo o postavení pódia. Neskôr sa objavila možnosť v rámci uvedenej 

spolupráce zrealizovať aj rekonštrukciu KD – máme spracovanú dokumentáciu, platné 

stavebné povolenie.  

Plánované celkové finančné náklady  316 053,10 Eur, budú sa v rámci spoločnej komunikácie 

ešte upravovať.  

p. starostka – na zastrešenie projektu zabezpečuje p. Michaelu Schlégerovú – nakoľko má 

praktické skúsenosti a absolvované potrebné školenia.  

 

V diskusii sa vyjadrili: 

p. Trepáč – chýbali mu informácie o cene projektu, nákladoch z obce, obáva sa prípadných 

problémov spojených s dofinancovaním projektu, aby to nedopadlo ako v minulom období. 

Obec má negatívnu skúsenosť pri financovaní podobnej spolupráce.  

 

p. Ing. Trnková – či je potrebný tak rozsiahly dokument, nakoľko jeho opodstatnenie odborne 

nevie posúdiť a taktiež vyjadrila rovnaké obavy v súvislosti s financiami, tak ako to bolo pri 

predchádzajúcom projekte cezhraničnej spolupráce. 

 

p. Krajčírik – obsah dokumentu by  si nedovolil posudzovať – je natoľko obsiahly a odborný. 

Zaujímajú ho hlavné benefity, ktoré z tohto projektu môže obec získať. Z predchádzajúcich 

problémov je potrebné sa poučiť a nezavrhovať myšlienku rekonštrukcie kultúrneho domu. Je 

to budova nachádzajúca sa v strede obce, ktorá už dlhšiu dobu chátra. 

 

p. Schléger – upozornil na situáciu v prípade, že nebudú ďalšie výzvy z čoho obec 

zrekonštruuje chátrajúci KD. 
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p. Janotka – informoval sa, či je v projekte aj výstavba MŠ. Odpovedala mu p. starostka – nie, 

lebo kritériá výzvy na MŠ pre obce do 1 000 obyvateľov, boli postavené tak, že pre obec 

Vavrišovo nebola reálna. Získali by sme 115 000,00 eur. P. Janotka vyzval poslancov 

k opatrnosti, aby sa obec nedostala do červených čísel. 

 

Starostka vyzvala na schválenie uznesenia. 

 

Uznesenie č.   47/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6 (zmluva na výpožičku nebytového priestoru č. 01) 

Je to nebytový priestor, ktorý využíva TJ Liptov. Protokol o prevzatí NP bol podpísaný 

v auguste 2015. Starostka informovala poslancov o dvoch variantoch týkajúcich sa platieb za 

vodu a vykurovanie. Poslanci vybrali variantu – za spotrebované energie platí obec a budú 

zahrnuté do výšky dotácie v danom účtovnom období.  

Na základe upozornenia p. Trepáča bol do zmluvy dopracovaný v čl. 4  bod č. 12 – doplniť 

„požičiavateľ je zodpovedný za vykonanie revíznych prehliadok predmetu výpožičky“.  

 

Uznesenie č. 48/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 4 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik,  

Proti: 1 - Janotka 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 7 (VZN 3/2016) 

Pripomienky k tomuto VZN boli písomne zaslané poslancom Mgr. Švecom. Pripomienky boli 

zapracované.  

p. Trepáč navrhol urobiť rozpis od jednotlivých odberateľov odpadu, ktorý by bol 

distribuovaný do domácností.  

Do VZN doplniť namiesto slovného spojenia „párna streda“ výraz „1 krát za 2 týždne podľa 

dohody s oprávnenou osobou“.  

Vývoz stavebného odpadu je v návrhu určený na presné dni a čas. Poslanci dali podnet na 

doplnenie textu  aj o „vo výnimočných prípadoch po dohode so zamestnancami obecného 

úradu“. 

Podľa poslanca p. Janotku uvedené VZN nevyrieši problém znižovania množstva 

vyprodukovaného odpadu. Vyzval radikálne sa postaviť k tomuto problému.  Problémovým 

sa javí aj elektroodpad. Na príklade posledných skúseností pri vyhlásení zberu elektroodpadu,  

ktorý po vyložení k ceste rozoberali obyvatelia susedných dedín. Bolo by možno vhodné 

urobiť k tomuto zberné miesto. Poslanci navrhli priestory starej požiarnej zbrojnice v čase 

tesne pred nahláseným vývozom zo strany firmy, ktorá odberá elektroodpad.  

VZN bolo poslancami prijaté. 

Počet poslancov: 5 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 4 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková,   Tibor Trepáč,  Ján Krajčírik 

Proti: 1 - Janotka 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8 (Predaj materiálu z bývalého objektu Športhotela) 

Konkrétne sa jedná o okná, ktoré boli demontované z budovy bývalého Športhotela pri jeho 

prestavbe. Rozmery špecifikovala p. starostka. Je na rozhodnutí zastupiteľstva, za akú cenu sa 

materiál predá. Okná sú už použité. Je záujem o tri okná v rozmere, ktoré sú na sklade v počte 

18 ks. P. Janotka je proti predaju týchto okien, dali by sa využiť na budovu ČOV. Zároveň 

navrhol upovedomiť o možnosti odkúpenia okien obyvateľov Vavrišova. Cenu poslanci 

stanovili na  50% z nadobúdacej ceny. 

 

Uznesenie č.   49/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 9 (Povolenie športovo motoristickej akcie) 

Požiadavka od p. Debnára o Rozhodnutie o zvláštnom užívaní miestnych a účelových 

komunikácií počas akcie – „MRC Liptov“ v termíne 2 – 3. septembra 2016. Akcia sa koná 

každoročne, teraz to už bude siedmy ročník. Na akciu budú využívané aj cesty, ktoré sú 

v našej správe.  Za rozhodnutie  o  užívaní  chce   obec  vyrubovať  správny poplatok vo 

výške 80,- eur. 

p. Janotka túto akciu považuje ako veľmi obmedzujúcu. Navrhoval by zmeniť trasu.  

p. Krajčírik požiadal, aby sa poplatok nevyruboval, nakoľko je to akcia pre ľudí. 

p. Trepáč v súvislosti s devastáciou ciest upozornil na skutočnosť, že cestu devastujú hlavne 

autá poľnohospodárskeho družstva. 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenie č 4, 5, 6/2016) 

Vysvetlenie rozpočtových opatrení bolo podané Bc. Pelcerovou. Rozpočtové opatrenia č. 4 

a 6/2016 zobrali poslanci na vedomie, nakoľko sa jednalo o opatrenia vykonané starostkou 

obce. Rozpočtové opatrenie č. 5/2016 poslanci schválili. 

 

Uznesenie č.   50/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 11 (Použitie rezervného fondu) 

Použitie rezervného fondu bolo navrhnuté vo výške 3 131,- Eur na kapitálové výdavky – 

vyplatenie kúpnej ceny pozemkov za účelom výstavby miestnej komunikácie na základe 

Uznesenia obecného zastupiteľstva č. 9/2016 zo dňa 20.01.2016. 

 

Uznesenie č.   51/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 12 (Nadobudnutie nehnuteľností do majetku obce od SPF – parcela KNE č. 1598/1, 

KNC č. 2255/23, 2244/4, 2247/7, 2338/20 – lokalita Pod Čelec) 

 

Z dôvodu prevodu jedného z pozemkov zo správy SPF do správy Slovenského 

vodohospodárskeho podniku požiadala starostka poslancov o schválenie nového uznesenia 

o nadobudnutí pozemkov do majetku obce od SPF.  

 

Uznesenie č.   52/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 13 (Interpelácie a rôzne) 

p. starostka informovala: 

- v múzeu sa uskutoční výstava fotografií p. Paštrnáka v mesiaci júl 2016. Otvorenie 

výstavy je 1. Júla o 17:00 h. Pozvala poslancov, aby sa tejto akcie zúčastnili. 

- ukončenie nájomnej zmluvy na pozemok s poľnohospodárskym družstvom Agria. 

Zmluva bola uzatvorená na 5 rokov, oznámenie o ukončení nájmu v zmysle zákona č. 

504/2003 Z. z. o nájme poľnohospodárskych pozemkov, poľnohospodárskeho podniku 

a lesných pozemkov a o zmene niektorých zákonov je nutné doručiť rok pred 

ukončením zmluvy. Následne sa bude  postupovať v zmysle zákona č. 138/1991 Z. z. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

- Prípravy spojené s oslavami 730 rokov prvej písomnej zmienky a bitky pri Vavrišove 

pokračujú. Už sa vyrábajú plakety s erbom obce, priebežne sa oslovujú sponzori, 

pripravuje sa návrh na reklamné predmety. V súvislosti s prípravou sa chystá ešte 

v mesiaci júl pracovné stretnutie. Navrhla dať občanom obce lístky na občerstvenie – 

alko, nealko. 

- 2. júla budú oslavy 95. výročia TJ. Pozvala všetky zložky z obce. Oslavy sa nesú 

v „Retro“ štýle. Bližšie informácie poskytol Ing. Schléger. 

- na časopise Vavrišan sa realizujú záverečné úpravy. Prvé číslo občasníka by malo byť 

distribuované do domácností starších spoluobčanov k 1. júlu 2016. Časopis bude 

zverejňovaný aj v elektronickej podobe na stránke obce. 

- informovala o futbalovom zápase starostov Liptova s Mufuzou 18.6.2016 v Kvačanoch 
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p. Schléger: 

- informoval o plánovanom priebehu osláv : 14:00 začiatok, beh, ocenenie členov 

bývalých aj súčasných, maľovanie na tvár – pre deti, spartakiáda, 

- navrhol zvýšenie platu starostky od 1.7.2016 v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. 

o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest  o 10% 

stanoveného platu v zmysle zákona. Návrh odôvodnil aktivitou starostky, ktorá bola 

veľkou oporou pre hasičov pri riešení žiadosti o motorové vozidlo, pri zabezpečení 

podnájomcov v Polyfunkčnom dome Vavrišan, pri vypracovaní žiadosti na ŠFRB a 

MD. P. Janotka sa informoval na zabezpečenie financií v prípade zvýšenia platu 

starostky v rozpočte obce. Odpovedala Bc. Pelcerová – v rozpočtovej položke je rezerva 

postačujúca na navrhnuté zvýšenie platu. Poslanci vyjadrili podporu. 

 

Uznesenie č. 53/2016   

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Tibor Trepáč, Ján Krajčírik, Ján Janotka 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

p. Trnková informovala, že v kontajneri v novom cintoríne sa nachádza odpad – betónový – 

buď z opravy hrobov, alebo opravy plotov, a tiež upozornila na nedokosený cintorín. 

 

p. Janotka požadoval informácie o zabezpečení kanalizačných krytov v lokalite Na Sihoti, 

keďže má vedomosť o chýbajúcich krytoch. Odpovedala p. starostka- že k dispozícii má len 2 

aktivačných pracovníkov, ktorí adekvátne k svojmu počtu vykonávajú práce najnutnejšie 

v obci.   

 

p. Trepáč sa opýtal, či sa ráta s opravou rúry pri BD 280.  

Upresnila p. starostka, tento problém riešila s  p. Majdekom. Hľadá sa vhodné technické 

riešenie. P. Trepáč navrhol, že najskôr sa problémové miesto musí odokryť, aby sa zistilo, aký 

priemer rúry je potrebný. P. Janotka upozornil, že priemer rúry a ostatný potrebný materiál 

musí byť pripravený vopred. 

 

 

Zasadnutie ukončené o 20:00 hod. 

Vo Vavrišove 16.06.2016 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

.............................................. 


